
Bij een audit in 2019 kwam aan het licht dat 56 van de 60 gemeentelijke verzekeringspolissen, ter waarde van zo’n 150.000 euro, 
sinds de jaren 90 afgesloten zijn bij de voorloper van KBC in Zandhoven, het kantoor waar burgemeester Luc Van Hove jaar en 
dag verzekeringsagent is. Hoewel het wettelijk verplicht is, weigerde het CD&V-schepencollege steeds een marktbevraging te 
doen. N-VA Zandhoven stelt zich daarom ernstige vragen bij de deontologie en integriteit van de burgemeester. 

In 2019 stelde Audit Vlaanderen vast dat 
de gemeente Zandhoven, het OCMW en 
het autonoom gemeentebedrijf nog nooit 
een marktbevraging hadden georgani-
seerd voor hun verzekeringen. Bijna 95 
procent van de polissen – jaarlijks goed 
voor zo’n 150.000 euro – was afgesloten 
bij KBC, de maatschappij waarvoor bur-
gemeester Van Hove verzekeringsagent 
is. “Die vaststelling deed de onderzoekers 
overgaan tot een forensische audit. Dat 
gebeurt enkel bij vermoedens van fraude”, 
licht voorzitter Dieter Stulens toe. 

Verzekeringsportefeuille volgt Van Hove

Tijdens het onderzoek werd vastgesteld 
dat de verzekeringsportefeuille sinds 
1999, het jaar waarin Luc Van Hove zijn 
kantoor in Zandhoven startte, onderge-
bracht werd bij ABB Verzekeringen, dat 
toen al van KBC was. Sinds die periode 
volgt de portefeuille als het ware zijn 
carrièrepad. Zo wordt hij eind 2013 plots 
ondergebracht bij een maatschappij 
waarvan de zaakvoerder gelijktijdig ook 
commercieel adviseur voor het verzeke-
ringskantoor van de burgemeester is. Op 
het moment dat de samenwerking wordt 
stopgezet, verhuist de portefeuille naar 
KBC-zakenkantoor Van Hooff in Oele-
gem. Het is hetzelfde kantoor dat het kan-
toor van Luc Van Hove overneemt eind 
2019. Luc Van Hove verklaarde tijdens de 
audit dat hij zijn verzekeringsactiviteiten 
stopzette op 1 september 2019. Volgens 
het Belgisch Staatsblad is Van Hove sinds 
29 juni 2020 nochtans ‘verzekerings-

subagent’, niet geheel toevallig onder de 
verantwoordelijkheid van verzekerings-
agent Van Hooff. 

Geen marktbevraging

De onderzoekers concluderen dat er bin-
nen hun bevoegdheden geen indicaties 
zijn van fraude. “Toch blijft het vreemd 
dat de burgemeester onwaarheden ver-
klaarde door aan te geven dat hij geen 
verzekeringsactiviteiten meer uitoefent. 
In dit verhaal zitten te veel toevallighe-
den om nog geloofwaardig te zijn”, zegt 
Stulens. “Uit de audit blijkt bovendien dat 
het gemeentebestuur minstens sinds 1999, 
toevallig ook het jaar waarin de burge-
meester zijn KBC-verzekeringskantoor 
in Zandhoven startte, geen overheids-
opdracht uitschreef voor de volledige 
verzekeringsportefeuille van de gemeente, 
hoewel dat wettelijk verplicht is. Nadat 
we het schepencollege daarop wezen, 
kon men niet anders dan voor het eerst 
een marktbevraging te doen voor de hele 
portefeuille.”

Slag in gezicht

N-VA Zandhoven stelt zich naar aan-
leiding van de audit ernstige vragen 
bij de deontologie en integriteit van de 
burgemeester. “Dergelijke verzekerings-
constructies, het bewust achterhouden 
van informatie en het weigeren om de 
verzekeringsportefeuille aan de markt 
aan te bieden, zijn niet enkel een slag in 
het gezicht van elke Zandhovenaar, ze 
schaden ook de waardigheid van het 

politieke mandaat”, besluit Stulens.

N-VA stelt zich ernstige vragen bij deontologie en integriteit 
burgemeester Van Hove na audit rond belangenvermenging
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig

N-VA Zandhoven zet in op veilige schoolroutes (p. 2) Geslaagde familiedag van N-VA Zandhoven (p. 4)

Dieter Stulens 
Afdelingsvoorzitter

 De gemeentelijke verzekeringsportefeuille 
volgt als het ware het carrièrepad van burge-
meester Van Hove. 

Zandhoven
www.n-va.be/zandhovenzandhoven@n-va.be N-VA Zandhoven
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Nieuwe gele doos kan uw 
leven redden
Zorgbehoevend of een dagje ouder? Dan kan de gele doos 
uw leven redden. Een doos met cruciale persoons-, contact- 
en medische gegevens die u in de koelkastdeur bewaart. 
Gemakkelijk te vinden door de hulpdiensten, die zo kostbare 
tijd winnen in crisissituaties. N-VA Zandhoven zette het punt 
met succes op de agenda van de gemeenteraad. 

Zo lang mogelijk zelfstandig thuis wonen is voor ouderen 
belangrijk voor hun welzijn en gezondheid. Als N-VA onder-
schrijven we die visie. Met dit voorstel willen we onze woorden 
kracht bijzetten. Peter Smets, lid van het bijzonder comité voor 
de sociale dienst, licht het project van ‘de gele doos’ toe: “Oude-
ren en zorgbehoevenden bewaren cruciale persoons-, contact- en 
medische gegevens in een herkenbare gele bewaardoos. Wanneer 
ze in nood verkeren of vermist blijken, kunnen hulpverleners, 
politie of brandweer op een snelle en efficiënte manier alle 
nodige informatie over de persoon terugvinden. De gele doos 
kan dus levens redden.”

Makkelijk voor hulpverleners

De 65-plussers of personen met een chronische aandoening 
bewaren de doos in de koelkastdeur. Hoewel de gele doos enkel 
papieren bevat, is de koelkast toch een goede plaats om ze te be-
waren. Iedereen heeft namelijk een koelkast in huis en het is een 
herkenbare plaats voor hulpverleners. Op deze manier kunnen 
de hulpdiensten de doos makkelijk terugvinden. Dankzij een 

bijbehorende sticker die de eigenaar van de doos aan de binnen-
kant van de voordeur kleeft, weten de hulpverleners onmiddel-
lijk of een dergelijke doos aanwezig is.

“We zijn blij dat de gemeente het N-VA-project mee wil uitrol-
len. Dankzij de gele doos kunnen hulpverleners heel wat tijd 
besparen. Cruciaal dus. In Zandhoven zouden 2.088 ouderen of 
zorgbehoevenden een gele doos krijgen. We kijken mee uit naar 
de verdere uitwerking van het project”, aldus Smets.

N-VA Zandhoven zet in op veilige schoolroutes
Op voorstel van de N-VA zal de gemeente Zandhoven onderzoeken 
op welke schoolroutes extra signalisatie of infrastructurele maatre-
gelen nodig zijn om leerlingen veilig met de � ets naar school te laten 
gaan. “We zijn blij dat de voltallige gemeenteraad ons voorstel hee�  
goedgekeurd”, zegt gemeenteraadslid Ward Peeters. “Dat laat zien 
dat in Zandhoven verkeersveiligheid erg hoog op de agenda staat.”

Sinds dit jaar kunnen lokale besturen ook een subsidieaanvraag in-
dienen voor veilige schoolroutes. Voor elke euro die een gemeente zelf 
investeert, legt de Vlaamse Regering een euro bij, met een maximum 
van 100.000 euro per route. De gemeente Zandhoven kan elk jaar één 
subsidieaanvraag indienen, voor maximaal vijf schoolroutes op haar 
grondgebied.

Signalisatie en infrastructuur

Zowel voor verkeerssignalisatie als voor de uitgaven voor infrastructu-
rele maatregelen kan Zandhoven een subsidie aanvragen. Ward Peeters 
verduidelijkt: “Concreet gaat het dan bijvoorbeeld over het plaatsen 
van verkeersborden, wegmarkeringen, attentiepalen, verlichting, maar 
ook over een verbreding van het voetpad, een veiligere oversteekplaats, 
fietssuggestiestroken, verkeersdrempels of rijbaankussens.”

Het voorstel werd unaniem goedgekeurd op de gemeenteraad.

Lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst Peter Smets is 
tevreden dat het project van de gele doos ook in Zandhoven wordt 
uitgerold.

 Als fervent fi etser en papa hecht 
gemeenteraadslid Ward Peeters veel 
belang aan een veilig verkeer. 

zandhoven@n-va.be
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N-VA-voorstel weggestemd: huwen in openlucht in 
Zandhoven ‘onpraktisch’
N-VA Zandhoven wil dat koppels elkaar binnenkort ook in openlucht o�  cieel het ja-woord kunnen geven. De buitenceremonie 
zou dan plaatsvinden idyllisch in het groen of op een romantische plek in onze gemeente. Helaas keurde de CD&V-meerderheid 
het voorstel af. Wat op andere plaatsen in Vlaanderen zonder problemen kan, is in Zandhoven om politieke redenen te moeilijk. 

Het huwelijk is voor een koppel een van de mooiste dagen uit 
hun leven en er wordt dan ook lang naar uitgekeken. Daarnaast 
heeft Covid-19 ons meer leren genieten van de buitenlucht, en de 
natuur in onze buurt beter leren waarderen. Er wordt dan ook 
massaal gewandeld en mensen leven meer buiten. Om het unieke 
moment van het huwelijk nog onvergetelijker te maken, stelde de 
N-VA voor dat koppels voortaan zouden kunnen opteren voor 
een burgerlijk huwelijk in openlucht. 

Steeds populairder

Fractievoorzitter Monique Suls licht het voorstel verder toe: 
“Volgens de wet vindt een huwelijk in principe plaats in het 
gemeentehuis. Maar de gemeenteraad kan een afwijking 
voorzien en andere trouwlocaties aanduiden. De voorwaarde is 
dat het gaat om een openbare plaats met een neutraal karakter. 
Momenteel kunnen Zandhovenaren enkel huwen in het 
gemeentehuis.” In tal van Vlaamse gemeenten en steden kunnen 
koppels officieel in openlucht trouwen, in plaats van enkel in het 
gemeente- of stadhuis. En dat wordt steeds populairder. Toch 
stemde de CD&V-meerderheid het N-VA-voorstel weg omdat het 
‘onpraktisch’ zou zijn. “Dan moeten wij met al die boeken heen 
en weer”, liet CD&V-burgemeester Luc Van Hove optekenen. 

Kleine inspanning is te veel gevraagd

N-VA-fractieleider Monique Suls is ontgoocheld dat koppels hun 
ja-woord niet idyllisch in het groen of op een romantische plek 

kunnen geven: “Wat op andere plaatsen in 
Vlaanderen zonder problemen kan, is in 
Zandhoven om politieke redenen te moeilijk. Door corona was 
er veel niet meer mogelijk. Trouwen in openlucht biedt net extra 
mogelijkheden, zeker als we de voorbije beperkingen door de 
coronamaatregelen in het achterhoofd houden. Dan is ‘het 
sleuren met boeken’ echt een kleintje. Een kleine inspanning 
van de gemeente zou voor een onvergetelijke beleving van het 
bruidspaar zorgen. Onbegrijpelijk.”

Mama’s in de 
bloemetjes gezet
Ter ere van Moederdag bracht N-VA 
Zandhoven in augustus de winnaars 
van onze moederdagwedstrijd een 
uitgebreide ontbijtmand. 

De winnaressen, Ann Kimpe uit 
Massenhoven en Tammy Serneels 
uit Zandhoven, konden zo dubbel en 
dik genieten van deze speciale dag!

 Trouwen in openlucht is niet alleen 
romantisch, het biedt bruidsparen 
na corona ook extra mogelijkheden.

Monique Suls, fractievoorzitter
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Geslaagde familiedag van N-VA Zandhoven
Wat hebben we u gemist! Het coronavirus had een serieuze impact op ons dagelijks leven, maar ook op de werking van onze afde-
ling in Zandhoven. Nu de situatie zich stilaan normaliseert, organiseerde onze afdeling in augustus haar jaarlijkse familiedag. 

Samen met onze leden gingen we op ontdekkingstocht door het Viersels Gebroekt en genoten we eindelijk weer van het gezellig 
samenzijn. Na de wandeling volgde een uitgebreid barbecuebuffet in openlucht. De kinderen – kleine maar evengoed grote – waren 
in hun nopjes: er was een trampoline, springkasteel en mogelijkheid tot zwemplezier. Ook de initiatie boogschieten bleek meer dan 
een schot in de roos.

We kijken al uit naar de volgende activiteiten!

N-VA Zandhoven luistert naar u!
Massenhoven: Mats Sterkens (0498 51 58 22) en Pol Nagels (0476 32 31 14)
Viersel: Ward Peeters (0479 31 84 89) en Dieter Stulens (0485 55 96 35)
Pulle: Martine Ghielens (0473 99 31 39), Joris Peeraer (0488 14 00 78) en Oliver Vertruyen (0477 99 84 95)
Pulderbos: Conny Van den Heuvel (0477 29 85 13) en Monique Suls (0497 22 08 36)
Zandhoven: Aron Sempels (0484 31 87 59) en Peter Smets (0497 48 81 05)

  Al onze bestuursleden vindt u op www.n-va.be/zandhoven in de rubriek ‘wie is wie’. 

Derbytime op 
het voetbalveld
Derbytime! De reserven van K. Oelegem 
SK en K. Zandhoven SK namen het 
tegen elkaar op, ofwel voorzitter Dieter 
Stulens vs. ondervoorzitter van Jong 
N-VA Aron Sempels. Het jeugdig 
enthousiasme haalde het met 1-3 van 
de ervaring.

www.n-va.be/zandhoven
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Schepencollege plooit dan toch voor 
haalbaarheidsstudie zwembaddossier 
Er komt dan toch een haalbaarheidsstudie in het intergemeentelijk zwembaddossier dat nu al bijna twee jaar op de politieke 
tafel ligt in Zandhoven en Zoersel. Tot op heden weigerde Zandhovens burgemeester Luc Van Hove (CD&V) pertinent om 
de haalbaarheid van een kleinschaliger project dan dat van Plopsaqua nader te onderzoeken. Door de recente politieke 
ontwikkelingen in Zoersel wordt het Zandhovens CD&V-schepencollege nu toch gedwongen te volgen. 

Begin januari 2021 
lekte het nieuws uit dat 
het CD&V-bestuur in 
Zandhoven samen met de 
gemeente Zoersel al sinds 
begin 2020 in alle stilte 
onderhandelingen voert 
met Studio 100 over de 
bouw van een megalomaan 
Plopsaqua-project op de 
site van Reva in Pulderbos. 
Daarbij deed Plopsa in 
september 2020 al een zeer 
specifiek ‘bindend aan-
bod’ aan CD&V-schepen 
Joris Geens. De officiële 
selectieleidraad, zeg maar 
de criteria waarop de 
geïnteresseerde zwem-
badprojectontwikkelaars 
zich aanmelden voor de 
aanbesteding, die enkele 
maanden nadien werd op-
gesteld, vertoonde ‘opval-
lende gelijkenissen’ met het 
megalomane zwembad-
voorstel van Studio 100. 

Burgemeester loog 

gemeenteraad bewust 

voor

Aangezien onze gemeente 
haar lot heeft verbonden 
aan dat van Zoersel, kon 
het grootschalige pro-
ject niet verder worden 
uitgewerkt vooraleer de 
kleinschaligere piste ook 
volledig is onderzocht. 
Burgemeester Luc Van 
Hove weigerde de afgelo-
pen jaren echter steeds om 
de kleinere piste verder te 
onderzoeken. Bovendien 
loog hij de gemeenteraad 
ook bewust voor door te 
stellen dat een kleinscha-
liger project onbetaal-
baar zou zijn. Zo liet hij 
toen optekenen dat een 

alternatief kleiner zwem-
badproject via IGEAN 19 
miljoen zou kosten. Wat de 
burgemeester echter niet 
vertelde, is dat dat pro-
ject werd geraamd op een 
inwonersaantal van 85.000 
inwoners, terwijl Zandho-
ven en Zoersel samen maar 
35.000 inwoners tellen. Dat 
onze gemeente voor een 
publiek zwembad een be-
roep kan doen op Vlaamse 
subsidies, verzweeg hij 
voor de gemakkelijkheid 
ook.

Andere gemeenten dringen  

met succes aan op studie

In juni 2021 besliste de 
gemeenteraad van Zoersel 
om nu toch een vergelij-
kende haalbaarheidsstudie 
te maken. Daarin wordt de 
grootte van het zwembad 
onderzocht op basis van 
de schoolzwemuren en 
verenigingen, maar ook 
potentiële ontwikkelaars, 
budgetten en locatie. Ook 

buurgemeenten Schilde en 
Ranst tekenden mee in op 
de studie. Burgemeester 
Luc Van Hove, die zich al 
een tijdje in een spreid-
stand bevond aangaande 
het kleinere zwembad-
project, werd zo gedwon-
gen om mee op de kar te 
springen.

N-VA tevreden met 

belangrijke stap

N-VA Zandhoven is 
uiterst tevreden dat er een 
onafhankelijke haalbaar-
heidsstudie komt voor de 
intergemeentelijke zwem-
infrastructuur. Onder-
voorzitter Conny Van den 
Heuvel reageert dan ook 
positief: “Het is jammer 
dat zoveel kostbare tijd 
verloren is gegaan door 
de achterkamerpolitiek en 
halsstarrige houding van 
de burgemeester en zijn 
schepencollege. Iedereen 
weet dat enig onderzoek 
naar de haalbaarheid van 

een dergelijk belangrijk en 
groot project in principe de 
allereerste stap is. Een stap 
die eigenlijk al meer dan 
twee jaar geleden genomen 
had moeten worden. De 
N-VA blijft voorstander 
van een kleinschaliger 
zwembadproject. Het is 
dan ook uitermate positief 
dat dit grondig onderzocht 
kan worden en er vier 
gemeenten bereid zijn om 
hieraan mee te werken. 
Dit zal uiteindelijk ook 
bijdragen in de financiële
haalbaarheid van het 
project.”

Conny Van den Heuvel
Ondervoorzitter

 N-VA Zandhoven is voorstander van een kleinschaliger 
zwembadproject en is dan ook tevreden dat die piste nu 
eindelijk onderzocht wordt. 

www.n-va.be/zandhoven
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